

國立臺灣師範大學數學系博士班學位考試委員名單

Oral Examiner List of Doctoral Thesis Defense Department of Mathematics, NTNU

研究生(Student) : _____

系主任 推薦 Recommended by the Chair	姓名 Name	服務學校 Affiliation	現職 Position Title	備註 Remarks
				指導教授 Advisor
				校內 on-campus
				校外 off-campus

系主任(The Chair) : _____(Signature)

注意事項 Notes：

1. 依本校學位授予暨研究生學位考試辦法，「博士學位考試委員會由指導教授提供委員參考名單至少八人以上，由系主任（所長）或系、所、學位學程相關委員會遴聘五至七人組成之，其中校外委員須達三分之一（含）以上...」

In accordance with “**NTNU Degree Conferral and Graduate Degree Exam Regulations**”, the Examination Committee of a PhD student shall be chosen from a list of at least eight (8) names submitted by the student’s thesis advisor, after which five (5) to seven (7) committee members shall be chosen by the department chair (graduate institute director), or members of the department, graduate institute, degree program’s Examination Committee. At least 1/3 of the Examination Committee shall be composed of members from outside the University as selected by the University president...

2. 請推舉至少八人以上名單，若表格不夠請自行增加。
Please at least list 8 examiners, and add as many rows as necessary.
3. 可於懶人包 / 1 申請資料 / 03 碩博士班口試委員調查表中，填上希望的口試委員名單。

Please download “Oral examiner List of Graduate Thesis Defense” and provide examiner list you would like.